
Schriftelijke vragen Plan van Aanpak RES 1.0

Geacht college,

Op 25 september heeft u ons via informatie van het college het plan van aanpak RES 1.0 toegestuurd. 
De D66-fractie heeft hier drie vragen over, gericht op de participatie en de bijgevoegde kaart van de 
zoekgebieden.

Participatie
De RES is onder meer bedoeld om bestuurlijk en maatschappelijk draagvlak voor de energietransitie 
te vergroten. Ook D66 wil een zo breed mogelijk draagvlak voor duurzame elektriciteitsopwekking 
realiseren. Participatie is daar een belangrijk instrument voor. Onder meer gelet op gemeenten in de 
omgeving constateren wij echter dat het vormgeven van die participatie een uitdaging blijft. Het is 
lastig om een brede groep bewoners langdurig te betrekken. Bovendien wordt de participatie op dit 
moment (noodzakelijkerwijs) op het niveau van zoekgebieden gevoerd. Dit hoge abstractieniveau 
maakt een concrete discussie ingewikkeld, zeker omdat telkens wordt vermeld dat elk zoekgebied nog 
kan afvallen. 

1) Welke ingezet gaat gepleegd worden om een zo breed mogelijke groep Diemenaren aan te 
spreken? In het bijzonder inwoners die niet direct omwonende zijn van een zoekgebied of 
direct betrokken zijn bij een zoekgebied.

2) Hoe gaat de gemeente Diemen er voor zorgen dat de discussie over een zoeklocatie zo 
concreet mogelijk gevoerd kan worden?

Kaart zoekgebieden
In eerdere informatiebijeenkomsten omtrent de RES werd gesteld dat niet alleen de Diemer vijfhoek 
maar ook de omliggende waterpartijen deel uit maken van het zoekgebied voor realisatie van 
windturbines. Waarom is dit niet zo ingevuld op de kaart?

Namens de D66-fractie,
Rick Poelwijk


